## SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2019-2020)

25th November 2019

Dear Parents,

## <u>Circular No.26</u> S6 Final Exam (Speaking) and Special Timetable Arrangement

Due to the class suspension, the Joint-school S6 Speaking Exam on 16<sup>th</sup> November was cancelled and the assessment will be done in school as part of the S6 Final Exam.

Details of the S6 Final Exam Speaking Paper for Chinese Language and English Language are as follows:

Date	:	4 <sup>th</sup> December 2019 (Wednesday)	Reporting Time	:	before 7:50 a.m.
Venue	:	Classrooms	Examination Time	:	8:15 a.m. – 11: 00 a.m.

The school will adopt Special Timetable from 2<sup>nd</sup> December to 6<sup>th</sup> December. Lessons will end at 1:20 p.m. Revision classes will be conducted from 2:30 p.m. to 4:30 p.m. as follows:

2/12	3/12	5/12	6/12
Biology	English Language	Liberal Studies	Chinese Language

Please remind your child to make good preparation for the Speaking Exam and attend the revision classes stated above. Please return the reply slip to class teachers on or before 27<sup>th</sup> November 2019.

November 2019.	
	Yours faithfully,
××	Chim Yin Chu Principal
Reply Slip	
<u>Circular No.26 (2019-2020)</u>	
S6 Final Exam (Speaking) and Special Timetable	Arrangement
Name: Date:	
Class:( )	
Dear Ms. Chim,	
Thank you for notifying me of the S6 Final Exam (Speaking) Arrangement.	) and Special Timetable
	Yours sincerely,

Signature of Parent

## 順利天主教中學 學校通告 26 (2019-2020) 中六說話能力期終考試及特別上課時間安排

北方方子士		
敬啟者	•	

因為教育局的停課安排,原訂於十一月十六日的「聯校中六說話能力考試」取消,中 六中英文說話能力考試將改為校內評核,詳情如下:

日期	:	十二月四日 (星期三)	報到時間	:	七時五十分
地點	:	課室	考試時間	••	八時十五分至十一時

此外,下列日期之上課日將按特別時間表上課。課堂於下午一時二十分完結,下午二 時三十分至四時三十分為溫習班,詳情如下:

2/12	3/12	5/12	6/12
生物	英文	通識教育	中文

敬請 貴家長督促子女認真準備考試,按時出席溫習班,並於十一月二十七日前簽妥回 條,向班主任呈交。

此致

貴家長

順利天主教中學校長

	アプキ	ム
詹亞班		$\mu_{M}$
1= 4552/	<b>一一</b>	шX

		詹燕珠謹昂
二零一九年十一月二十五日		
	<u>\$</u> 2019-2020)	
姓名:	班別:	( )
敬覆者: 本人已知悉上述通告之內容。		
順利天主教中學詹校長		
	家長或監護人	答署

二零一九年十一月 日